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Referat fra VTFs Årsforum 2025 
 
 
 
VTFs Årsforum 2025 
22. januar 2025, kl. 16.00–17.00 
Ca. 30 deltakere 
 
Saker på Årsforumet: 
1. Valg av møteleder og referent:  

Bjørnar Roalkvam, Oslo Kommune, Møteleder 
Torgeir Johnson, Fornybar Norge og sekretær i VTF 

 
2. Godkjenning av innkalling og saksliste 

Godkjent. Ingen kommentarer 
 

3. Gjennomgang av styringsgruppas årsmelding for 2024 
Bjørnar tok en gjennomgang av denne. 

 

5.  Regnskap 2024 og budsjett 2025 

Regnskap 2024 godkjent. Styret var ikke på tur i 2024, mens de i 2023 var på  
Hydro 23 i Skottland. 
Avsatte midler, jf. budsjett for 2025 skal brukes til styretur og ev rekruttering til 
bransjen. Det er satt av hhv. kr 150 000 og 30 000 til dette. 

 
6.  Valg av representanter til VTF styringsgruppe 

Nytt styre valgt i tråd med valgkomiteens innstilling (Elin Hønsi, Glitrevannverket og 
Øyvind Steffenach, Troms Kraft): 

 
Region ØST  Bjørnar Roalkvam, Oslo kommune - gjenvalg 
Varamedlem  Lorenzo Lona, VTA Service AS – ny i Reg øst (byttet region) 
 
Region SØR  Åsmund Hasaas, Skagerak Kraft - ny i Reg sør (byttet region) 
Varamedlem  Hanne Nøvik, Å Energi – ny 
 
Region VEST  Bjørn Batalden, Eviny - ny 
Varamedlem  Rune Engesæter, Bergen Kommune - ny 
 
Region MIDT  Aslak Bøhle Foss, Statkraft Energi - gjenvalg 
Varamedlem  Stine Kvale Nordseth, NTE - gjenvalg 
 
Region NORD  Sigve Rist, Lofotkraft Produksjon AS - gjenvalg 
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Varamedlem  Vebjørn Pedersen, Statkraft Energi AS – gjenvalg 
 Ragnhild Hoel, Tafjord kraftproduksjon 
 Bjørn Bergheim, Statkraft Energi 

…..gikk ut av styret etter "lang og tro" tjeneste. 
 
Bjørnar fortsetter som leder av styringsgruppen 
 

7.  Innkomne saker 
Ingen saker ble meldt inn i forkant av møtet. 
Det er rimelig å øke kontingenten noe, f.eks. med prisindeksen. Detter må gjøres ifm. 
vedtektsendring og blir trolig ikke iverksatt før VTFs årsmøte om ett år.  
På hjemmesiden til VTF (under Fornybar Norge) må teksten justeres da det pr i dag 
framkommer at det sendes ut en faktura på kr 350,- 
 

 
8.  Eventuelt 

De tilstedeværende av nyvalgt VTF-styre og varamedlemmer hadde en kort 
sammenkomst umiddelbart etter VTFs årsmøte. 
 
Det nye styret presenterte seg selv for forsamlingen dagen etter – på VTFs 
Vintermøte. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


